
Referat fra mødet torsdag d. 2. september kl 20.00 i Feldballe hallens møderum. 

1. Evaluering af Feldballade (10 min) Erik / Lars  
Langt overvejende godt at sige om arrangementet. Der vil blive brugt knap 3000,- af de 10.000 DFFO 
stillede i underskudsgaranti. Dertil har DFFO i første omgang købt et koncert-arrangement med Uffe Steen til 
7.500,-. Det bliver evt. overtaget til anden side senere hen. 

2. Forsikring (5 min) Anette  
Intet nyt fra Anette. 

3. Hjemmesiden (5 min) Jakob 
Intet nyt fra Jakob. 
Lars skriver notits til næste grønært om at vi søger en ildsjæl til hjemmesiden. 1200,- / år. 
 
4. Grønærten 
DFFO vil gerne støtte i opstartsperioden.  
Vi vil gerne gøre det på en måde, så der sigtes efter at blive økonomisk selvkørende efter et halvt års tid. 
Vi kan anbefale at skele til Rostved mht en økonomisk selvkørende model (Erik Aude sidder i 
redaktionsudvalget, og kontaktes gerne). 
DFFO støtter med 1500,- hvis det ønskes. Beløbet kan deles ud over ½ år eller længere tid som det ønskes. 
 
5. Fælles(forenings)møde i Distriktet (20 min) Lars 
Fællesforeningsmødet i distriktet finder sted torsdag d. 30. september kl 18.30 
Lars - sender en reminder pr email. 
Dagsorden - Formål -> 1) at netværke, 2) bedre kendskab til hinanden, 3) reklame for DFFO. 
Aftensmad - Jakob laver stegt flæsk med persille-sovs (en uges varsel om antal). 
Anette hører om Vilfred kan være trækplaster. Det kan han ikke. 
 
6. Næste møde (2 min) 
Er den 2. november kl. 20.30 

7. Evt 
Opdatering: Anette har deltaget i et møde hvoraf det fremgik, at kommunen er lige på trapperne med at 
etablere en cykelsti fra Bjødstrup til Kalø Gods. 

--- 

 


